
Ord i nær generalforsam I i n g G ru ndejerfore n i ngen
Bredagervej

Torsdag d.19104-2018 kl. 19.00

Fremmødte: 1 7 husstande

Dagsorden:. Valg af dirigent. Valg af referent. Kontrol af stemmeberettigede. Bestyrelsens beretning fra det forløbne år v/formanden
' Aflæggelse af regnskab for grundejerforeningen underskrevet af kasserer og revisor. Behandling af indkomne forslag.. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af næste års kontingent. Valg af bestyrelsen til grundejerforeningen:

Kristian Fuldby Johansen (modtager genvalg)
Monica Nielsen (modtager genvalg)
Jens Johansen (modtager genvalg). Evt., herunder kan ikke sættes forslag til afstemning.

Ad 1. Bestyrelsen har spurgt om Kurt vil være ordstyrer/dirigent, Kurt blev valgt.

Ad 2. Bestyrelsen har spurgt Kristian om at være referent. Kristian er valgt.

Ad 3. Der er 13 husstande fremmødt. lngen fuldmagter.

Ad 4. Formanden fortæller at der er afholdt 4 bestyrelsesmøder siden sidste generalforsamling.
Der har ikke været det de helt store emner at diskutere og problemer.
Et par gange er der f,ernet sne. Legepladsen har Peter Rex ansvaret og den er fin. Der skal laves
nyt lege område. Henrik Jørgensen har ansvaret for græsslåning og vi synes at han gør et godt
stykke arbejde. Der er fældet træer ved nummer 88 da de var i dårlig stand. Så henvises der til at
bruge lokalrådets hjemmeside der er mange gode informationer. lngen spørgsmål og beretningen
blev godkendt.

Ad. 5. Kasseren gennemgik regnskabetfor 2017 . Der er i år overskud på godt 19OOO kr. Den store
q99t elSræsslåningen. Generalforsamlingen godkendte regnskabet og et samlet overskud på
275000 kr. Der blir i 2018 lukket for den afgift der er på vaskepladsen. Den bruges ikke og der er
ingen grund til at betale den afgift. Der vil blive brugt penge på legeplads og renovering ai
stisystem. Budget godkendt.

Ad. 6. lngen indkomne forslag

Ad. 7. Budget fremlægges. En bemærkning fra kasseren. Kontigent forsættes som sidste år så vi
forsøger at holde det lille overskud. Dog kan vinteren have indflydelse på, at der skal bruges mere
til snerydning. Der er sat 12000 kr af til legeplads.
Forslag til renovering af stisystem ved nr 74.
Budgettet godkendes

Ad. 8. Bestyrelsesmedlemer Kristian Fuldby Johansen, Jens Johansen og Monica Nielsen
modtager genvalg ingen stiller op og Kristian, Jens og Monica bliver valgt for 2 år mere.
Suppleanter Kurt Noack og Birte Vejrum blev genvalgt.


